
Høringsinnspill Bøylestad energipark/tilførselsvei Startpunkt fv 42 via 

gullknapp-korridor vest 
 Jeg har vurdert å overta gårdnummer 6 bruksnummer: 7 bukkemyra av mine foreldre, hvis ny 

tilførselsvei via gullknapp kommer blir plassen etter min mening ødelagt og det blir da ikke 

aktuelt.  

 Veien vil begrense mulighet for friluftsliv i form av jakt og turmuligheter.  

 Det vil også ødelegge naturlandskapet rundt eiendommen.  

 Det vil medføre økt trafikk og mye støy mot eiendom.  

 Veien vil bli skadelig for dyre og fugleliv i området.  

 Det blir økt klimautslipp rundt veien.  

 FNsklimapanel har fastslått at vi har like stor naturkrise som klimakrise så når man ser på 

hvilke arealer som blir ødelagt ved energipark og nye veier er ikke prosjektet mye grønt. 

 Verdien av eiendommene for barn og unges oppvekst vil bli kraftig forringet når man ønsker 

å bo i nærhet med natur og fred. 

 Kanskje Froland kommune burde satse på oss unge enn gamle gubber som er ute etter 

profitt.  

 

Kristina Kittelsen Lyngroth 
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